
 

 

   Till kommunfullmäktige i Hylte kommun 

 
Interpellation till Kommunsstyrelsens ordförande 
 
 
 

Skrivelser och brev ställda till politiker 
 
Senaste året har det kommit till min kännedom att medborgare, anställd och förening har 
gjort skrivelser ställda till politiker i den nämnd jag är verksam. Dessa brev har inte kommit 
politiken till handa, vare sig i möteshandlingar eller via e-post. Vad jag vet har de inte heller 
besvarats av kontoret. 
 

 Jag undrar därför finns det någon policy i kommunen hur denna typ av  brev och 
skrivelse ska förmedlas till berörda politiker? 
 

 Anser kommunstyrelsens ordförande, som är ansvarig för Informations- och 
kanslienheten att det är korrekt hanterat att medborgare som söker dialog med 
politiker inte når fram? 
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